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Abstract (en)
In a clothing for combing cylinders, especially for wool and cotton combing machines, comprising a plurality of sawtoothed stampings (A, B, C, D,
E) arranged axially next to one another in the form of spiked bars, in order to improve the engagement into the fibre tuft, whilst at the same time
ensuring a high combing capacity, sawtoothed stampings (1) are arranged within a spiked bar (6) which have a different number of teeth (3) on each
stamping (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Garnitur für Kämmwalzen, insbesondere für Woll- und Baumwollkämm-Maschinen, umfassend eine Mehrzahl in Form von Riegeln
axial nebeneinander angeordneter Sägezahnstanzteile (A, B, C, D, E) ist zur Verbesserung des Eingriffsverhaltens in den Faserbart bei hoher
Kämmleistung vorgesehen daß innerhalb eines Riegels (6) Sägezahnstanzteile (1) mit einer unterschiedlichen Zahl von Zähnen (3) pro Stanzteil (1)
angeordnet sind.
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